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Abstract (en)
The connection plate (1) exhibits a rectangular, planar front wall (2) with two groups (3) of in each case three fastening points (3a-3c). These serve
for fastening sanitary fittings such as, for example, shut-off cocks and the like. The two groups (3) have in each case two fastening points (3b, 3c)
which lie on a straight line (A). Each group (3) has, in addition, at least a third fastening point (3a), said third fastening points having a spacing (Y)
with respect to one another which differs from the spacings (X, Z) of the other fastening points (3b, 3c). The fastening points (3a-3c) are arranged
such that all common sanitary fittings and the like can be fastened on the connection plate (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Anschlussplatte (1) weist eine rechteckige ebene Vorderwand (2) mit zwei Gruppen (3) von jeweils drei Befestigungsstellen (3a-3c) auf. Diese
dienen zur Befestigung von sanitären Armaturen wie beispielsweise Absperrhahnen und dergleichen. Die beiden Gruppen (3) besitzen jeweils
zwei Befestigungsstellen (3b,3c), die auf einer geraden Linie (A) liegen. Jede Gruppe (3) weist zudem wenigstens eine dritte Befestigungsstelle
(3a) auf, die zueinander einen Abstand (Y) aufweisen, der verschieden ist von den Abständen (X,Z) der übrigen Befestigungsstellen (3b,3c). Die
Befestigungsstellen (3a-3c) sind so angeordnet, dass auf der Anschlussplatte (1) alle gängigen sanitären Armaturen und dergleichen befestigt
werden können. <IMAGE>
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